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Zprvu jsme trénovali na hasičce v Říčanech, ale už v březnu jsme se přesunuli na plac vedle staré pošty. 

První náš společný závod bylo obvodní kolo v Újezdě u Rosic. Spoustu lidí nevěřilo, že hned na prvních 

závodech budeme mít nějaký úspěch. My jsme však všem dokázali opak a z obvodního kola jsme si odvezli 

celkové 

3. místo s postupem na okresní kolo. To se konalo začátkem května v Březině u Tišnova, kde jsme všem vytřeli 

zrak. 3. místo ze štafety 4x100m jsme doplnili nejlepším požárním útokem okresu Brno-venkov a tedy i 

postupem 

na krajské kolo z celkového 2. místa. Další soutěží byl náš domácí závod Memoriál Josefa Pavlíčka v Říčanech. 

Letošní XVI. ročník s rekordní účastí nám bohužel nevyšel a s neplatným pokusem jsme skončili na posledním 

místě. Koncem května jsme se zúčastnili krajského kola na stadionu VUT v Brně. Neplatný 1. pokus štafety 

4x100m nás ovšem v celkových výsledcích srazil tak hluboko, že ani 3. místem v požárním útoku jsme celkové 

umístění nevylepšili a odvezli jsme si až 5. místo. Dále jsme se již vydali za hranice našeho okresu do 

spřátelených 

Šaratic. První závod série Vyškovské ligy nám vyšel dle našich představ. Ač jsme výsledkům ostatních družstev 

jako začátečníci nemohli konkurovat, odvezli jsme si s dobrým pocitem osobní rekord v požárním útoku v čase 

22,01. Následovaly závody Břeclavské hasičské ligy v Kobylí a noční závody v Prušánkách, z Vyškovské ligy dále 

Ivanovice na Hané, Mokrá-Horákov a sezónu jsme zakončili noční soutěží opět v Šaraticích. 

Fyzické výsledky všech členů soutěžního družstva se ke konci sezóny stále zlepšovaly, avšak technický stav 

našeho závodního stroje na požární útok se postupně zhoršoval. Ve stavu v jakém v půli října byl, by nebylo 

možné 

absolvovat další závodní sezónu. Nejprve jsme si opravu/úpravu nechali nacenit. Celkovou částku, za kterou by 

bylo možné stroj na další sezónu připravit by však sbor dobrovolných hasičů v Říčanech (jakožto majitel stroje) 

nemohl bohužel v celé výši z vlastních prostředků zaplatit. Stáli jsme tedy před rozhodnutím zda činnost 

soutěžního 

družstva ukončit a nebo zkusit oslovit sponzory a obec. Naše nadšení pro tento nádherný sport je však tak velké, 

že 

možnost ukončení činnosti jsme prakticky okamžitě zavrhli. Oslovili jsme tedy našeho sponzora, firmu H.K.U., 

spol. s.r.o. a obec Říčany a v obou případech jsme se setkali s kladnou odezvou. Tímto bychom chtěli moc 

poděkovat Sboru dobrovolných hasičů Říčany, firmě H.K.U.,spol. s.r.o. a obci Říčany u Brna za poskytnutí 

finančních prostředků na opravu/úpravu soutěžního stroje, který je již v současné době, po tomto procesu, zpět 

na 

hasičce v Říčanech, připraven na další sezónu. 

V neposlední řadě bych chtěl také poděkovat hasičskému sboru a obci Veverské Knínice za jejich materiální 

a finanční podporu. Dále bych chtěl poděkovat všem členům soutěžního družstva za jejich obrovské odhodlání 

čas a 

snahu, zejména však Zdeňkovi Novákovi, který i přes svůj větší věkový rozdíl doplnil naše řady v době kdy byli 

někteří členové na dovolené. Vděk patří také našim rodinám, fanouškům a všem, kteří nás během naší pilotní 

sezóny podporovali. Po první úspěšné soutěžní sezóně jsme odhodláni dále pokračovat a pokud by chtěl někdo 

doplnit naše řady nechť nás neváhá kontaktovat například prostřednictvím facebookových stránek Raci z 

Mechova 

nebo přímo na hasičské zbrojnici, kde se scházíme každou středu v odpoledních hodinách. 

Závěrem přeji všem říčaňákům příjemné prožití svátků Vánočních a mnoho zdraví v roce 2023. Budeme se 

na Vás těšit na naši domácí soutěži XVII. ročníku Memoriálu Josefa Pavlíčka v Říčanech. 

Za soutěžní kolektiv Raci z Mechova 

vedoucí kolektivu 

Michal Kokojan 

 


